
Referat FAU-møte 07.06.18 

 

Til stede :  

Lise Kindervåg 1.trinn, Marlen L. Sæther 2. trinn, Øyvind Opstad 3.trinn, Tove Thu 4.trinn, Janne Bore 

5.trinn, Idar Ree 6.trinn, Beate Alsvik 7.trinn og Rektor Geir Soma  

-Lise oppsummerte enkelte saker fra tidligere FAU-møter, deriblandt skolebruksplanen.  Ny vurdering 

av skolebruksplanen vil komme i 2021. 

 Sak 1: 

-Idar oppsummerte gjennomføringen av 17.mai-arrangementet. Inntrykket var at det hadde fungert 

veldig bra. 

-17.mai- komiteen vil opprette en digital plattform for overleveringen av informasjon og erfaringer 

elektronisk istedet for en fysisk perm.  

Sak 2: 

-FAU skal prøve å få opprettet Vipps for bruk til f.eks: 17.mai-arrangement, solidaritetsaksjon o.l. 

 Sak 3: 

-Er det nødvendig å ha skjermtid i matfriminutt for elevene? Skulle det heller vært lagt opp mer sosialt? 

Geir tar dette videre med personalet. 

Sak 4: 

-Det var kommet inn spørsmål angående penger til avslutningsfest for de som går ut av 7.trinn. Tidligere 

har de fleste klassene en klassekasse/ innsamling ved frivillig dugnad (f.eks: solgt vafler i Sandtangen e.l.) 

som blir brukt til avslutningsfesten. Videre ut over det så kan det søkes gjennom FAU støtte med opp til 

125,- kroner pr. elev og max 10,000,- pr. klassetrinn.   

 

Nytt møte vil bli innkalt av Geir til høsten. Da møter både «gamle» og «nye» FAU. 

 

God sommer! 

Mvh FAU 


